
Protokół nr 24/2017 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 18 stycznia 2017 r. w godz. od 15
30

 do 17
00  

w  sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/ Anna Ruszewska  - przewodnicząca Komisji,  

2/ Andrzej Paweł Chuchnowski, 

3/ Irena Bożena Schabieńska, 

4/ Tadeusz Czerwiecki, 

5/ Andrzej Łuczaj - wiceprzewodniczący Komisji, 

6/ Dorota A. Jabłońska,  

7/ Bożena M. Kamińska, 

8/ Stanisław Kulikowski. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/ Ewa Beata Sidorek- Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk; 

2/ Alicja Jacewicz– Naczelnik Wydz. Oświaty, Wychowania i Sportu; 

3/ Agnieszka Szyszko- Pełnom. Prezydenta M. Suwałki ds. Współpracy z Org. Pozarządowymi; 

4/ Romuald Borkowski- Dyrektor ZS nr 2 w Suwałkach; 

5/ Wioletta Winckiewicz- Dyrektor SP nr 9 w Suwałkach. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

E. Sidorek poprosiła o wniesienie do porządku obrad do zaopiniowania dwóch projektów 

uchwał. 

A. Ruszewska poinformowała że planowany punkt 5 nie będzie omawiany w dniu dzisiejszym z 

powodu choroby Doradcy Zawodowego, który miał referować ten punkt. 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjecie protokołu nr 23/2016 z dnia 21 grudnia 2016r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

2. Przyjecie planu pracy Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach             

na 2017 r.  

3. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Wieloletniego Programu 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi na lata 2017 – 2020. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu współpracy 

Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi na lata 2017 – 2020.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie włączenia Szkoły Podstawowej nr 9 im. 

Włodzimierza Puchalskiego w Suwałkach do Zespołu Szkół nr 2 w Suwałkach. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki do nowego 

ustroju szkolnego. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci 

szkół ponadpodstawowych i szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze miasta 

Suwałki. 



8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

suwalskim publicznym jednostkom oświatowym zakładanym i prowadzonym przez osoby 

fizyczne i prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz niepublicznym 

jednostkom oświatowym z terenu Gminy Miasta Suwałki, a także trybu i zakresu 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki dla dzieci w wieku do lat 5. 

10. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjecie protokołu nr 23/2016 z dnia 21 grudnia 2016r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Przewodnicząca A. Ruszewska zapytała czy są uwagi do protokołu. Uwag nie stwierdzono.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

za                                                -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad pkt. 2 

Przyjecie planu pracy Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach             

na 2017 r.  
Plan pracy stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Plan pracy został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad pkt. 3 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Wieloletniego Programu 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi na lata 2017 – 2020. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Informację omówiła A. Szyszko – Pełnomocnik ds. Organizacji Pozarządowych. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków. 

 

Komisja przyjęła przez aklamację Informację z konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Wieloletniego Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi na lata 

2017 – 2020. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi na lata 2017 – 2020.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Projekt uchwały omówiła A. Szyszko – Pełnomocnik ds. Organizacji Pozarządowych. 



A. Ruszewska wyraziła swoją pozytywną opinię na temat projektu uchwały. Wskazała, by 

podziękować osobom pracującym w Zespole, które przygotowywały Wieloletni Program 

Współpracy. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi na lata 2017 – 2020.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie włączenia Szkoły Podstawowej                                   

nr  9  im. Włodzimierza Puchalskiego w Suwałkach do Zespołu Szkół nr 2 w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

E. Sidorek omówiła dokument.  

W. Winckiewicz podziękowała za zaangażowanie Pani Prezydent w sprawy SP nr 9. 

Wspomniała o przeniesieniu klas 7 do innego budynku, co jej zdaniem przyczyni się do zerwania 

ciągłości pracy wychowawczej. Ponadto poddaje w wątpliwość problemy techniczne                             

i organizacyjne w funkcjonowaniu Samorządu Uczniowskiego. Czy jest w planie przekształcenie 

SP nr 9 w szkołę ośmioletnią? 

E. Sidorek stwierdziła, że nie ma podstaw do twierdzenia o przerwaniu pracy wychowawczej. 

Będzie trzeba wypracować schemat działań. Być może w przyszłości, normą stanie się to, że 

nauczyciele będą pracować w kilku placówkach celem uzupełnienia etatu. Proces reformy 

wymaga od nas zmian. Odległości od siebie budynków nie są tak ogromnym problemem.                         

Co więcej, zdaniem Pani Prezydent, wskazany jest ruch fizyczny młodych ludzi. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

R. Borkowski powiedział, że już od dłuższego czasu przygotowuje się do reformy. Zdaje sobie 

sprawę, że korekta etatów jest nieunikniona i wynosi średnio 2 etaty na oddział. Dopełnia 

wszystkiego niż demograficzny. Trzeba przystosowywać się do nowych sytuacji, choć często nie 

jest to rozwiązaniem idealnym. Jest zadowolony, że połączenie ratuje miejsca pracy w ZS nr 2. 

A. Jacewicz poprosiła o wniesienie autopoprawki co do podstawy prawnej. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie włączenia Szkoły Podstawowej 

nr 9 im. Włodzimierza Puchalskiego w Suwałkach do Zespołu Szkół nr 2 w Suwałkach. 



Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki do nowego 

ustroju szkolnego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

E. Sidorek omówiła dokument. Informację wyczerpująco uzupełniła A. Jacewicz. 

I. Schabieńska zapytała kiedy zakończy się dyskusja i  praca nad obwodami. 

E. Sidorek planujemy zakończyć wszystkie prace w marcu. Jeśli szkoły będą miały wolne 

miejsca, będą mogły przyjmować uczniów z innych obwodów. Rok 2017/2018 działa według 

starych obwodów.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    7 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki do nowego 

ustroju szkolnego. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci 

szkół ponadpodstawowych i szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze miasta 

Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

E. Sidorek omówiła dokument.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    7 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci 

szkół ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci 

szkół ponadpodstawowych i szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 



Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

suwalskim publicznym jednostkom oświatowym zakładanym i prowadzonym przez osoby 

fizyczne i prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz niepublicznym 

jednostkom oświatowym z terenu Gminy Miasta Suwałki, a także trybu i zakresu 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

E. Sidorek omówiła dokument. Informację wyczerpująco uzupełniła A. Jacewicz wnosząc          

o autopoprawkę co do podstawy prawnej. 

T. Czerwiecki zapytał o kwoty dotacji dla przedszkoli publicznych i niepublicznych. Dlaczego 

się różnią? 

A. Jacewicz odpowiedziała , że kwota dotacji to 75% kwoty utrzymania. Jeśli brak jest miejsc  

w przedszkolach publicznych, to można udzielić kwotę dotacji dla przedszkoli niepublicznych 

do 100% kosztów utrzymania. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania             

i rozliczania dotacji suwalskim publicznym jednostkom oświatowym zakładanym                        

i prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz 

niepublicznym jednostkom oświatowym z terenu Gminy Miasta Suwałki, a także trybu i zakresu 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr13 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki dla dzieci w wieku do lat 5. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

A . Jacewicz przedstawiła dokument i powód uchylenia podjętej przez Radę Miejską uchwały.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    7 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Suwałki dla dzieci w wieku do 

lat 5. 



Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Wolne wnioski. 

A. Ruszewska poprosiła o zgłoszenie jednego członka Komisji Oświaty do wzięcia udziału        

w audycji „Z RATUSZA”.  Komisja wytypowała radną A. Ruszewską. Radna zadała również 

pytanie, w jakich placówkach oświatowych odbędą się konkursy na dyrektorów. 

E. Sidorek wymieniła kolejno: ZS nr 1, ZS nr 3, ZS nr 6, ZS nr 9, I LO, Poradnia 

Psychologiczno- Pedagogiczna, SODN, Przedszkole nr 2, Przedszkole nr 3, Przedszkole nr 8.  

Na tym protokół zakończono.            

 

 

 

                                                              

    Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania 

       Rady Miejskiej w Suwałkach 

                         

                       Anna Ruszewska 

 

 

 

 

       Protokół sporządziła:     

 

          Elżbieta Polańska 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


